
  
Den torsdag den 20. februar 2025 kl. 21.55.05 +01.00, skrev <Blåklokkevej 11 >: 
 
Kære Bestyrelse for Grundejerforeningen Stoense havn. 
Først en rigtig stor tak til jer alle for jeres engagement i Bestyrelsen. 
  
Mit forslag til GF 26 april 2025 : 
 
Genetablering af engen ud foran Blåklokke nr. 5. 
  
Der vokset krat og træer, som burde have været fjernet og som ikke hører hjemme på det fredet 
engareal, se billede herunder. 
  

 
 
 
Forslag er at Grundejerforeningen bekoster fjernelse af krattet (gerne med rod), ligesom 
hybenbedene langs stranden bliver fjerne hvert år i Januar Februar måned. 
Grundejerforeningen kan måske få samme person, som fjerner hyben, til at give en pris på 
fjernelse af krattet. 
 
Med venlig hilsen 
Ulla Riber 
Blåklokke nr. 11, 
Stoense Udflytter. 
 


